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Protokoll 58   

 

ORDINARIE STYRELSESAMMANTRÄDE 2021-09-06 

Plats:  Senioren 

Närvarande: 

Ordförande Bengt Olsson 

Sekreterare Barbro Carlsson 

Kassör  Kjell Håkansson 

  Ruth Brunner 

  Hem Mathiasson 

                                                    Marianne Andersson 

                                                    Eva Andersson 

                                                    Rolf Karlsson 

                                                    Anita Berg 

                                                     

                                                     

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

                  Ordföranden hälsade välkommen och förklarade sammanträdet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§ 3 Justering av protokoll 

                  Föregående mötesprotokoll, 2021-06-07 och 2021-07-07 justerades och lades till      

                  handlingarna efter genomgång. 

§ 4 Val av justerare 

Till att justera dagens protokoll valdes Ruth Brunner. 

§ 5            Ordförande informerar 

                 Seniorens årsstämma  

                 Bengt, som är valberedningens ordförande, var med på stämman den 16/8. 

• Berit Wirödal omvaldes som ordförande. 

• Ekonomin är sämre eftersom Senioren har varit stängd p.g.a. pandemin. 

                 Senioren 

• Fr.o.m. 1/9 har kafeterian öppet måndag - fredag kl. 09.00 - 13.00. 
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Kommunen betalar idag hyran för lokalerna. Ett ev. förslag är att Senioren 

ska betala 25 %, ca 250 000 per år, vilket det inte finns utrymme för. 

Verksamheten på Senioren kommer förmodligen att anses som samhälls- 

nyttig, vilket innebär att kommunen kommer att betala hyran. 

                Samorganisationen 

                Bengt har varit på möte i Vittsjö. 

• Samorganisationen gjorde i våras en skrivelse till omsorgsnämnden där man  

vill ersätta ordet ”brukare”. Frågan är nu uppe till diskussion i lednings- 

gruppen i kommunen. 

• En temadag om ofrivillig ensamhet kommer att hållas den 14/9 på 

Kulturhuset i Röda Salongen. 

                Tyringe SPF 

• SPF Tyringe – V Torup har röstat ja att tillhöra SPF 159 fr.o.m. 2022-01-01. 

Bengt och Barbro var där och informerade om vår förening. Morten Kehler 

från distriktet informerade att de under hösten kommer att flytta de 

medlemmar som vill gå över till Hässleholm. Styrelsen kommer att skicka ut 

infobrev till sina medlemmar. 

Vi beslutar att Tyringe ska ha en adjungerad i vår styrelse fr.o.m. vårt nästa 

möte. Bengt kontaktar deras ordförande Gudrun Hermansson. 

               Friskvårdsdag 

               Bengt, Ann-Christin Widuch, Christina Karlsson och Monika Hejman har varit på  

               inspirationsdag i Fulltofta. På programmet stod Senior Sport School, bilder och tips    

               på Skåneleden och andra utomhusaktiviteter. Viktigt att vi har friskvårdsprogram för  

               våra medlemmar. 

 

§ 6          Aktuella frågor 

• Vi ställer in funktionärsträffen den 22/9 p.g.a max 50 personer i lokalen. 

• Sparbanken Skåne har påtalat att de har stadgar från 2015. Nya stadgar 

kommer 2022, som vi då kommer att besluta om på vårt årsmöte. 

 

§ 7          Rapport från styrelsens kontaktpersoner 

• Bengt har pratat med PR gruppen om att de måste byta till större lokal 

vid några av våra onsdagsträffar. 

• Medlemsvården ordnar en bussresa i oktober för 85+ till Lekoseum i Osby 

och Broby Gästis. 

• Rolf har varit på Bogruppsmöte. De jobbar mycket med mellanboende, som 

de tidigare har gjort skrivelse om till kommunen. Tore och Birgitta ska ha ett 

möte med den nya omsorgschefen. 

• Tore och Stig ska till Lund på möte i CASE gruppen. 
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• Den uppskjutna Bodagen på Kulturhuset är planerad till våren 2022. 

Representanter från kommunen, bl.a. kommunalråden, kommer att närvara. 

       Viktigt att träffen genomförs före valet. 

 

§ 8           Ekonomi 

                Ekonomin är god. 

 

§ 9          Övriga frågor 

                Diskussioner om var och hur medlemsträffar ska hållas, eftersom antalet deltagare 

                är begränsat till 50 personer på Senioren i nuläget. 

 

§ 10        Nästa styrelsemöte 

                Måndag 2021-10-04 kl 09.00 – 11.00 på Senioren. 

 

§ 11        Sammanträdet avslutas 

               

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

Vid protokollet    Justerat                                                 Justerat 

 

Barbro Carlsson      Ruth Brunner                                       Bengt Olsson 

Sekreterare    Justerare                                               Ordförande   


